

Speaker 2017

Neal McPherson

Portfolio and Partner Manager
1&1 Internet SE



Studierte Wirtschaft an der Massey Universität in Neuseeland. Nach seinem Studium begann er im September 2012 bei 1&1 Internet in Karlsruhe im Domains Produktmanagement-Team – zu einer Zeit, wo das Unternehmen gerade 30 TLDs anbot. Inzwischen hat 1&1 440 TLDs im Portfolio und McPhersons Position entwickelte sich vom klassischen Produktmanager hin zum Portfolio Manager, der für die Entwicklung des gesamten TLD Portfolios inklusive verwandter Produkte zuständig ist.

Neal McPherson, originally from New Zealand, completed a Bachelor of Business at Massey University. After his studies he began with 1&1 Internet in Karlsruhe, Germany in September 2012, starting in the Domains Product Management Team. Back then the company's storefront was selling 30 TLDs, now they have 440. His position has progressed from being a classical product manager responsible for the marketing mix to now Portfolio Manager, responsible for managing the ever increasing portfolio of TLDs and related products.

Das Forum von
DENIC, nic.at und SWITCH

Domain
...pulse